
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2005–09–29

Protokoll styrelsemöte S20

Närvaro: Malin Gurenius Ordförande
Josefin Brandt Sekreterare
Martin Belohorka Industrimästare
Totte Nilsson Källarmästare
Lars Dunemark Programmästare
Göran Stensköld Sexmästare
Björn Nilsson Märkvärdig

§1 OFMÖ

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Björn Nilsson, T.o.m §6.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägg av följande punk-
ter:
§8 Två korta frågor
§9 D-chips jubileums-sittning
§10 Eneas julfest
§11 Windows-datorn, filsystem
§12 Mail-alias
§13 Efterträdare
§14 D´du via mail

§5 Föregående mötes
protokoll

Föregående mötes protokoll godkändes.

§6 Meddelanden Björn meddelar att han vill beställa ouveraller från Asien. De
skulle i så fall bli mycket billigare. De skulle dock behöva bestäl-
las redan i vinter för att vi ska få dem till nollningen. Björn ska
ta reda på mer om det.

Göran meddelar att sexmästeriet skall hålla spontanpub på lördag.

Martin meddelar att den 3 oktober öppnas anmälningslistorna
för de som vill bli företagsvärd under Arkad.

Lars meddelar att han har arrangerat en film- och spelkväll.

Malin meddelar att hon har varit på möte med KFS. De vill ha
bättre kontakt med studenterna. De har därför infört ett stipen-
dum som en förstaårsstudent kan få. Alla styrelser på sektioner-
na ska nominera en kandidat från sin sektion som är engagerad
i sektionen eller i kåren samt har klarat sina kurser enligt CSN:s
krav. Utifrån dem väljs en vinnare som får gratis studentlitter-
atur i tre år.
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03mg
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03jbr
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d02mbe
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03tn
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d04ld
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03gs
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03bn
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§7 Beslutsuppföljning Inget

§8 Två korta frågor Malin undrar hur det går med köket. Det finns fortfarande my-
cket att göra. Köket skulle b.l.a behövas fuktskyddas.
Diskussionen leddes in på att det inte längre finns några kaf-
feautomater i E-huset. Totte kom med ett förslag att vi skulle
kunna ha en kaffeautomat i iDét. Han uppdrogs ta reda på mer
om det efterom alla i styrelsen tyckte att det var en jättebra idé.

Malin ville även prata om cafédatorn med Fredrik men efter-
som han inte var näravarande bordlades frågan.

§9 D-chips
Jubileums-sittning

I år fyller D-chip 10 år och detta skall firas med en finsittning
den 19 november. Josefin undrar om sexet kan jobba då så att
D-chips styrelse kan vara med på sittningen. Sexet får förtjän-
sterna från eftersläppet. Göran gick med på förslaget.

§10 Eneas julfest Sexet har fått ett erbjudande att jobba på Eneas julfest. Gästerna
kommer att betala cirka 400 kr per kuvert. Festen är dock mitt i
tentaveckan. Göran skulle kolla upp om de möjligtvis kan byta
datum eller om det finns folk som kan jobba då trots att det är
tentavecka.

§11 Windows-datorn,
filsystem

Laban vill inte administrera Windows-datorn. Vi måste alltså
vara noga med att spara allt som är viktigt på Mushroom då det
som finns på Windows-datorn riskeras att försvinna eftersom
där inte finns någon struktur för hur filer ska sparas.

§12 Mail-alias Laban ska installera ett nytt mailsystem och sektionen har för
många mail-alias. Malin vill ha hjälp med att sortera bort de
som inte används. Hon skickar listan till styrelsen.

§13 Efterträdare Snart är det HTM2, då skall våra efterträdare väljas. Vi diskuter-
ade möjliga kandidater.

§14 D´du via mail Malin skall skicka ut D´du via mail till alla ettor och tvåor.

§15 Nollningen är slut,
vad gör vi nu?

De finns fortfarande saker att pyssla med i iDét. B.l.a borde vi
måla en C- och en D-tavla. Vi borde ha ett snickerboa i nästa
läsperiod.

Malin kom med ett förslag att vi kan göra ouverallmärken av
tyget på Blåsoffan och sälja till gamla och dryga och köpa nya
soffor för pengarna.

SRD och D-shopen delar skåp. D-shopen behöver dock ha ett
eget skåp efterom de behöver förvara pengar.

Vi måste planera budgeten för nästa år.

Vi behöver köpa lite grejer: mikrovågsugnar, tvättmaskin, och
en fax.
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§16 övrigt Josefin påpekade att vi borde köpa något till PH.

§17 OFMA

Vid protokollet

Josefin Brandt
Sekreterare

Justeras

Malin Gurenius
Ordförande
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